
 
 

 

 
 

 

 

 

BESTYRELSESMØDE  
13.01.2022 KL. 17.00 

 

Deltagere: Karina Koefoed-Nielsen (KKN), Maria Riis (MR), Rasmus Sinding (RS), Kasper 
Jeppesen (KJ) & Ole Hansen (OH) 

Afbud:  

Sted: OH 
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1. Valg af referent  

1) MR 

 

2. Nyt siden sidst v/alle 

1) Brev uddelt til et par veje vedr. henstillede byggematerialer mm. på 

fællesarealer, og vi kan se at grundejerne har taget godt imod det.   

2) Invitation til fastelavnsarrangement d. 26/2 er ved at blive udarbejdet og 

bliver udsendt snarest.  

 

3. Hjertestarter v/MR 

1) Vi har fået oplyst at vores serviceaftale udløber. Vi har opvejet for og imod 

og er blevet enige om at vi ikke ønsker at indgå en serviceaftale, men sørger 

selv for at udskifte batteri på hjertestarter ca. hvert 4-5 år. Der er erfaring 

med fra Sorø Gym.efterskole at det er tilstrækkeligt. Grundejer hvor 

hjertestarter hænger har tilkendegivet at de står for at betale elregningen 

indtil 2025 og kigger også til den jævnligt.  

 

4. Ny sti mod Sognefogedvej/aflæsning af jord & sten mm. v/MR 

1) Sti mod Sognefogedvej udvidet og etableret af kommunen, dog entreprenør 

har læsset al overskudsjord, sten mm. af i vores stendige på vores matrikel. 

Kommunen har tilkendegivet at det er en fejl, og vil rette op på det. Er vi 

tilfredse med den løsning som de har forelagt?  

a) Som udgangspunkt ønsker vi en reetablering af arealet/diget, dvs. 

jorden må bortkøres inkl. de store sten. MR sørger for tilbagemelding 

til kommunen.   

 

5. Eventuelle henvendelser til grundejerforeningen   

1) Mail vedr. hærværk på Østhegnet ind mod Grundejerforeningen 

Klyngehusene (Odinsvej/Thorsvej) v/MR 
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a) Vi er dialog med den anden grundejerforening, og til at starte med 

vil vi lave et facebook opslag omkring hegnet, som er blevet fjernet 

og krøllet sammmen, og de plantede buske er trådt ned og knækket 

og vi betragter det som hærværk. Grundejerforeningen har fået 

opsat og bekostet hegnet for et par år siden, i samråd med 

kommunen, i forlængelse af gravearbejdet fra Seas NVE ved anlæg 

af vores område/udstykning af området. Vi vil på det kraftigste 

opfordre til at man ikke blot fjerner og ødelægger noget som er 

opsat, plantet mv. på vores fællesarealer, og i stedet henvender sig 

til bestyrelsen, hvis man er nysgerrig på at vide hvad der ligger bag 

nogle beslutninger.  

  

6. Regnskabsstatus v/OH 

1) Pt. udkast på regnskab lyder på et overskud på tkr. 25. for 2022.  

 

7. Nyt møde  

1) 7. februar kl. 19.00 med deltagelse af Stenkistebuen afholdes hos 

Grubeløkken 8/RS.  


